

Gozzy Reproduction Type SSK



09 - 1986

650,000 AED

3'000 KM

Blanc - Cuir Rouge

White - Leather Red

Très Rare, Seulement 4 Exemplaires, Reproduction Type SSK

Very Rare, Only 4 Units, Reproduction Type SSK

Rare et bestiale Gozzy Reproduction Type SSK inspirée des légendaires Mercedes, projet fou d'un riche passionné japonais qui désirait une SSK comme voiture de tous les jours, lancé en 1978 et présenté au Salon de Genève 1979, série exclusive de seulement 4 exemplaires produits de 1978 à 1983 par Church Green Engineering, châssis acier sur mesure, équipée d'un moteur 6 cylindres 2.8 litres Mercedes 280 de 160 chevaux, boîte manuelle 4 rapports, exemplaire produit en 1981.

Rare and bestial Gozzy Reproduction Type SSK inspired by the legendary Mercedes, crazy project of a rich Japanese enthusiast who wanted an SSK as an everyday car, launched in 1978 and presented at the Geneva Motor Show 1979, exclusive series of only 4 examples produced from 1978 to 1983 by Church Green Engineering, custom steel chassis, equipped with a 6-cylinder 2.8 liter Mercedes 280 engine of 160 horsepower, 4-speed manual gearbox, example produced in 1981.

Disponibilité & essai : Essai uniquement sur rendez-vous après discussion. Il est toujours préférable de nous prévenir de votre venue pour que nous puissions vous assurer le meilleur des services.

Availability & test: Test only on appointment after discussion. It is always better to warn us of your coming so we can assure you the best service.

Garantie : Garantie totale Carugati, 3 mois ou KM 3'000 dès livraison. Garantie incluse dans le prix affiché.

Warranty: Carugati full warranty of 3 months OR KM 3'000 from delivery. Warranty included in the offering price.

Photos, options & historique : Sur demande, nous fournissons volontiers des éléments supplémentaires par mail.

Pictures, Options & History: On request, we gladly provide additional elements by mail.

